



CANAL TOYS
"SO SLIME"
BAT NOVEC SSC229 - TWIST AND SLIME MACHINE - GLO_1
MANUAL - 297 X 420 mm - 4C PRINTING

RECTO

slime™
TECZOWE
KREACJE

**MIKSER
MIKSU I TWÓRZ!**

ZAWARTOŚĆ - CONTENTS - CONTENU

6

OSTRZEŻENIE! Nieodpowiednie dla dzieci w wieku poniżej 3 lat, ze względu na drobne elementy łatwe do połknięcia – ryzyko udławienia. W przypadku połknięcia niezwłocznie skontaktować się z lekarzem. Nie do spożycia. Nie przykładaj do oczu i ust. Unikaj kontaktu z otwartymi ranami. Resztki masy można usunąć dopiero po wyschnięciu. Umyj dłonie po zabawie SoSlime. W przypadku wystąpienia reakcji alergicznej takiej jak wysypka lub zaczerwienienie należy przerwać zabawę. Jeśli objawy nie ustąpią, skontaktuj się z lekarzem. Należy zachować opakowanie, etykiety lub ulotki, na których zamieszczone są informacje o zabawce. Kolory i kształty mogą się nieznacznie różnić od tych pokazanych na opakowaniu.

WARNINGS! Not suitable for children under 36 months. Small parts. Choking hazard. Remove all elements and packaging parts before giving the toy to your child (example: plastic clips). Wash hands after use. Keep away from mouth and eyes. Slime not intended to be eaten. Discontinue use if rash, redness or itching occurs. Consult your physician if irritation persists. Non contractual pictures. The colors of the contents and the details may change. Please keep all the relevant information for future reference. For customer service in Great Britain, contact Canal Toys Distribution Ltd, Regency House, York Business Park, York, YO26 6RW, Great Britain or email to: enquiries@canaltoys.uk

ATTENTION! Ne convient pas aux enfants de moins de 36 mois. Petits éléments. Danger d'étouffement. Enlever les éléments non-nécessaires au jeu avant de donner le jouet à votre enfant (exemple : attaches plastiques). Se laver les mains après utilisation ! Tenir loin de la bouche et des yeux. Le slime ne doit pas être mangé. Ne plus utiliser en cas de rougeurs, d'inflammation ou de démangeaisons. Arrêter l'utilisation en cas de réactions allergiques. Si les irritations persistent, consulter votre médecin. Photos non contractuelles. Les couleurs du contenu et les détails peuvent varier. Informations à conserver. Service Consommateurs France : Contactez Canal Toys, 18, rue Cumonsky 75017 Paris-FRANCE, ou, SAV@canaltoys.fr

Producent / Manufacturier /
Concebido em França:

Canal Toys
18, rue Cumonsky
75017 PARIS
FRANCE

Kensington House,
York Business Park,
York, YO26 6RW,
GREAT BRITAIN

Importer / Dystrybutor:

Epee Polska Sp. z o.o.
al. Bohaterów Warszawy 15-16
70-370 Szczecin
www.epee.pl

EPEE

Współprodukcja w Chinach
Made in China
Fabriqué en Chine

Zaprojektowano we Francji
Designed in France
Développé en France

©2023 Canal Toys®

SSC229 /
GLO_1

EP60209

POLSKI

1 Wybierz, jaki kolor slime chcesz przygotować.

2 Weź mikser i unieś jego ramię (to jest górną część miksera).

3 Otwórz woreczek slime i przenieś go do misy miksera. Jeśli masa wydaje się być zbyt lepka, nim włożysz ją do miksera, pognieć ją kilka minut w dłoni.

4 Dolej do slime barwnik w wybranym kolorze.

5 Zamknij mikser, kładąc jego ramię z powrotem do dołu. Zmiksuj dokładnie slime za pomocą obrotowego uchwyty. Dla najlepszych rezultatów, łącz w obu kierunkach.

6 Jeśli chcesz uzyskać efekt „marmurkowego” koloru, zakończ miksowanie, nim slime wchłonie cały barwnik.

7 Teraz, kiedy Twoje slime jest gotowe, wybierz z ulotki przepis.

8 Włóż do misy kolorowe slime, odpowiadające przepisowi, z którego będziesz korzystać. Jeśli przepis uwzględnia dwa kolory masy, wystarczy że każdy z nich przygotujesz z połowy woreczka.

9 Wypłuj do misy dekoracje zgodnie z wybranym przepisem i zamknij całkowicie. Brawo! Twoje slime jest gotowe!

10 Dla jeszcze ciekawszych rezultatów, możesz zmieszać slime w dwóch, przygotowanych wcześniej, kolorach. Po skończonej zabawie przechowuj slime w szczelnie zamkniętym woreczku.

11 Po skończonej zabawie, sprawdź, czy wszystkie elementy miksera są czyste. Jeśli pozostały na nich resztki slime lub barwników, zetrzyj je gąbką nasączoną wodą.

ENGLISH

1 Choose the slime colour you want to make.

2 Take your mixer and raise its arm (this is the top part of your mixer).

3 Open your bag, take your slime and place it in the bowl. If the slime feels too sticky, knead it in your hands for a few minutes before placing it in the bowl.

4 Take the bag of the dye powder that you want to use. Open it and pour it over the slime.

5 Put the mixer arm down and mix your slime by turning the handle. Turn it in both directions for best results.

6 If you want a marble effect, stop mixing before your slime has absorbed all the colouring.

7 Now that your slime is created, choose the slime recipe you want to make.

8 Put the coloured slime(s) that match your recipe in your bowl. If you choose to make a two-coloured slime, half of each bag of slime is enough.

9 Take the bag of decoration that matches your recipe and pour it into your slime. Stir again. Great your slime is ready!

10 For even more fun you can also mix 2 slimes that you have made. Store your slimes in their bag to keep them longer.

11 When you have finished, check that the bowl and mixing tool are clean before putting them away. If there is any slime or colouring residue, you can clean it with water and a sponge.

FRANÇAIS

1 Choisis la couleur de la slime que tu souhaites créer.

2 Prends ton mixer et lève son bras (il s'agit de la partie haute de ton mixer).

3 Ouvre ton sachet, prends ta slime puis place-la dans le bol. Si la slime te paraît trop collante, malaxe-la quelques minutes dans tes mains avant de la placer dans le bol.

4 Prends le sachet de poudre colorée que tu souhaites utiliser. Ouvre-le et verse-la sur la slime.

5 Baisse le bras du mixer puis mélange ta slime en tournant la manivelle. Tourne-la dans les 2 sens pour un meilleur résultat.

6 Si tu souhaites un effet marbre, arrête de mélanger avant que la slime n'ait absorbé tout le colorant.

7 Mets dans ton bol la ou les slime de couleur qui correspondent à ta recette. Si tu choisis de faire une slime bicolore, la moitié de chaque sachet de slime suffit.

8 Maintenant que ta slime est créée, choisis la recette de slime que tu souhaites fabriquer.

9 Prends le sachet de décoration qui correspond à ta recette et verse-le dans ta slime. Mélange à nouveau. Super ta slime est prête!

10 Pour encore plus de fun tu peux également mélanger 2 slimes que tu auras réalisés. Pense à ranger les slimes dans leur sachet pour les conserver plus longtemps.

11 Lorsque tu as terminé, vérifie que le bol et l'outil de mixage soient bien propres avant de les ranger. Si il y a des résidus de slime ou de colorant, nous t'invitions à les nettoyer avec de l'eau et une éponge.